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حضرت آیتاالله خامنهای: «در این چند روز، یک قضیّهی مهمّ سیاسی و نظامی دنیا را متوجّه به خودش

کرد و آن، حوادث بیسابقهی فلسطین عزیز است... من چند نکته را در این زمینه میخواهم به شما

عزیزانمان، به ملّت ایران و به همهی برادرانمان در کشورهای اسلامی عرض کنم...

نکتهی اوّل همان چیزی است که در تحلیلهای گوناگونی که این دو سه روزه شده وجود داشت و آن، این

است که در این قضیّهی پانزدهم مهر به این طرف، رژیم غاصب صهیونیستی، هم از لحاظ نظامی، هم از

لحاظ اطّلاعاتی، یک شکست غیر قابل ترمیم خورده؛ شکست را همه گفتند، تأکید من به «غیر قابل ترمیم

بودن» است...

نکتهی دوّم که به نظر من بسیار مهم است، این است که این بلا را عملکرد خود صهیونیستها بر سرشان

آورد. وقتی ظلم و جنایت از حد گذشت، وقتی درندهخویی به نهایت رسید، باید منتظر طوفان بود...

نکتهی سوّم: این دشمن خبیث و ظالم، حالا که سیلی را خورده، سیاست مظلومنمایی در پیش گرفته،



دیگران هم کمکش میکنند؛ رسانههای دنیای استکبار کمکش میکنند، برای اینکه نشان بدهند این مظلوم

است...

نکتهی چهارم: این مظلومنمایی را رژیم اشغالگر بهانه قرار داده است برای اینکه بتواند باز به

ظلمِ مضاعفِ خودش ادامه بدهد. حمله به غزّه، حمله به خانههای مردم، حمله به غیر نظامیان،

قتلعام و کشتار دستهجمعی مردم غزّه؛ این مظلومنمایی دستاویزی است برای اینکه باز بتواند این

جنایات را چند برابر کند... بدانند واکنش این ظلمها سیلیِ سنگینتری بر رخسار زشت آنها است...

 نکتهی آخر: حامیان رژیم و بعضی از افرادِ خودِ رژیمِ غاصب، یاوهگوییهایی در این دو سه روز

کردهاند و ادامه دارد، از جمله اینکه ایران اسلامی را پشت این حرکت معرّفی میکنند؛ اشتباه

میکنند. البتّه ما از فلسطین دفاع میکنیم، ما از مبارزات دفاع میکنیم، ما پیشانی و بازوی طرّاحان

مدبّر و هوشمند و جوانان شجاع فلسطینی را میبوسیم، ما به آنها افتخار میکنیم؛ این هست، امّا

آنهایی که میگویند «کار فلسطینیها ناشی از غیرفلسطینیها است» ملّت فلسطین را نشناختهاند، ملّت

فلسطین را دستکم گرفتهاند؛ اشتباهشان در همین است؛ اینجا هم محاسبهی غلط میکنند. البتّه همهی

دنیای اسلام موظّف است که از فلسطینیها حمایت کند و باذناالله حمایت هم خواهد کرد، امّا این کار،

کار خود فلسطینیها است؛ طرّاحان هوشمند، جوانان شجاع، فعّالان ازجانگذشته توانستهاند این حماسه

۱۴۰۲/۰۷/۱۸را به وجود بیاورند و این حماسه انشاءاالله گام بزرگی برای نجات فلسطین خواهد بود.»

رسانه IR.KHAMENEI براساس این بخش از بیانات رهبر انقلاب در تحلیل حوادث اخیر فلسطین، نماهنگ «گام

بزرگ نجات» را منتشر میکند.
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